
Schriftelijke beantwoording rondvraag commissie NLWM 25 juni 2018 (CU-SGP) 

Er was een subsidieregeling voor het opruimen van gedumpt drugsafval op particuliere terreinen. 

Deze schijnt per 1 januari 2018 te zijn afgelopen, en de Staatssecretaris van infrastructuur en 

Waterstaat heeft aangegeven dat het Rijk de regeling niet voortzet en dat zij de provincies en 

gemeenten verantwoordelijk acht (antwoord op kamervragen van kamerlid Stoffer, zie 

https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/kamervragen/detail?id=2018D34078&did=2018D3407

8). 

Op de site van de Provincie NH wordt de regeling nog vermeld: https://www.noord-

holland.nl/Actueel/Archief/2018/Januari_2018/Subsidie_opruiming_drugsafval 

De situatie voor grondeigenaren die geconfronteerd worden met illegale dumpingen is zeer 

schrijnend. Wij zouden graag beter begrijpen hoe de situatie is. 

• Is het voor NH slachtoffers van illegale dumpingen van drugsafval nog mogelijk om in 2018 

een aanvraag in te dienen voor een tegemoetkoming in de kosten van het opruimen? 

• Hoe veel van het budget uit 2017 van € 10.222,22 is besteed? 

• Heeft u zicht op het aantal drugsdumpingen in NH in 2017 en het percentage daarvan 

waarvoor subsidie voor opruimen is aangevraagd? Kunt u ook inschatten in hoeverre dit 

beeld compleet is? 

• Bent u betrokken bij het zoeken naar een duurzame financieringsoplossing van provincies en 

gemeenten voor dit probleem? 

   

Antwoorden:  

1. Is het voor NH slachtoffers van illegale dumpingen van drugsafval nog mogelijk om in 2018 een 

aanvraag in te dienen voor een tegemoetkoming in de kosten van het opruimen? 

Het is tot 15 augustus 2018 mogelijk om een aanvraag in te dienen voor een tegemoetkoming in 

de kosten van het opruimen van (synthetisch) drugsafval. Aanvragen moeten echter wel 

betrekking hebben op drugsafvaldumpingen uit 2017. 

 

2. Hoe veel van het budget uit 2017 van € 10.222,22 is besteed? 

Tot op heden zijn geen aanvragen bekend die zijn gedaan voor het grondgebied van Noord-

Holland. (Om de uitvoeringskosten te minimaliseren worden de aanvragen voor alle provincies 

afgehandeld door provincie Noord-Brabant.) Het budget is dus nog beschikbaar. 

 

3. Heeft u zicht op het aantal drugsdumpingen in NH in 2017 en het percentage daarvan waarvoor 

subsidie voor opruimen is aangevraagd? Kunt u ook inschatten in hoeverre dit beeld compleet is? 

Op basis van informatie van de politie uit het internationaal meldprogramma voor 

productielocaties, opslaglocaties en dumplocaties van synthetische drugs (ERISSP) zijn er in 

Noord-Holland in 2017 dertien dumplocaties bekend. Dit is het beeld zover dat bestaat bij de 

politie, waarbij door de politie een disclaimer wordt geplaatst dat niet alles bij de politie wordt 

gemeld (“We weten niet wat we niet weten.”). De grondeigenaren van deze dumplocaties zijn 

door ons nogmaals geattendeerd op de subsidieregeling. Tot op heden heeft dit nog niet geleid 

tot aanvragen. 

 

4. Bent u betrokken bij het zoeken naar een duurzame financieringsoplossing van provincies en 

gemeenten voor dit probleem? 



De provincie Noord-Holland is deelnemer van de werkgroep die zich buigt over het vraagstuk 

rondom een duurzame financieringsoplossing. Daarbij merken we op dat ‘slechts’ 6% van de 

dumpingen in Noord-Holland plaatsvinden (13 van 206, zie ook bijgaande grafiek). Om die reden 

past ons een terughoudende rol in deze werkgroep. Noord-Brabant en Limburg zijn voorloper in 

deze werkgroep. 

 

 

 


